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  کوتاه
تسنیم: سرمربى تیم فوتبال پرسپولیس یک بار دیگر به 
جلسه هیات مدیره این باشگاه دعوت شد و باید دید این بار 
حاضر به شرکت در جلسه مدیران باشگاه خواهد شد یا خیر. 
اختلاف یحیى گل محمدى با باشگاه پرسپولیس با وجود 
بازگشت سرمربى سرخ ها به تمرینات همچنان ادامه دارد 
و کشمکش بین مدیران باشگاه و گل محمدى به اوج خود 
رسیده است. در حالى که تاکنون دو بار هیات مدیره باشگاه 
پرسپولیس براى بررسى گلایه هاى گل محمدى تشکیل 
جلسه داده، اما این مربى حاضر نشده است در هیچ کدام از این 
جلسات شرکت کند تا ناراحتى خود از اقدامات باشگاه را نشان 
دهد. با این وجود شنیده مى شود سومین جلسه هیات مدیره 
باشگاه پرسپولیس براى بررسى صحبت هاى گل محمدى قرار 
است چهارشنبه تشکیل شود و براى سومین بار از سرمربى 
این تیم دعوت شده است تا در این جلسه شرکت و خواسته ها 
و مطالبات خود را بیان کند. گل محمدى چند روز پیش و بعد 
از بازگشت به تمرینات، صحبت هاى تند و اتهاماتى را درباره 
میزان مطالبات و قراردادهاى باشگاه مطرح کرد که شنیده 
مى  شود باشگاه پرسپولیس قصد پاسخگویى به آنها در جلسه 

هیات مدیره را دارد. 

بیــن المــلل
  فابیو کاپلو عنوان کرد زمانى که رونالدو در رئال مادرید 
بود به دلیل رفتارهاى حاشیه اى او را از تیم اخراج کرد. به 
گزارش آس، فابیو کاپلو در مراسم افتتاحیه سال تحصیلى 
انستیتوى زبان دانشگاه (Limec) سخنرانى کرد و درباره 
2006 صحبت  عملکردش در رئال مادرید در فصل -2007
کرد. کاپلو توضیح داد: در فوریه 2007 تصمیم گرفتم رونالدو 
نازاریو را اخراج کنم. او کسى بود که دوست داشت مهمانى 
زیاد داشته باشد و تیم را درگیر کرد. یک روز فان نیستلروى 
وارد شد و به من گفت: آقا، در رختکن بوى الکل مى آید و این 
درست بود. رونالدو در آن سال 94 کیلوگرم وزن داشت. او در 
جام جهانى 2002 وزنش 82 کیلو بود و به او گفتم وزن کم 
کن که وزنش را به 92 رساند. کاپلو همچنین اعتراف کرد که 
او حتى به سران میلان گفته که رونالدو را جذب نکند. کاپلو 
درباره این موضوع گفت: برلوسکونى یک روز با من تماس 
گرفت تا در مورد خرید رونالدو از من مشاوره بخواهد. من به او 
توصیه کردم که از این کار خوددارى کند و به او گفتم که او اهل 
مهمانى است و فقط به این فکر مى کند که در میان زنان باشد. 
او گفت: باشد، متشکرم فابیو. روز بعد میلان او را به خدمت 
گرفت و به حرف من گوش نداد. سرمربى ایتالیایى همچنین 
از رفتار آنتونیو کاسانو انتقاد کرد و گفت: من با کاسانو برخورد 
کردم. کاسانو قبل از هر بازى درخواست چیپس مى کرد 
که قابل قبول نبود. از دست آشپز بیشتر عصبانى بودم تا او. 
من نفهمیدم چرا این کارها را کرد. سرمربى ایتالیایى درباره 
قهرمانى در آخرین بازى فصل مقابل مایورکا و کسب عنوان 
قهرمانى صحبت کرد و گفت. ما هفته آخر مقابل مایورکا بازى 
کردیم. در نیمه اول یک بر صفر عقب بودیم و براى قهرمانى 
در لیگ باید پیروز مى شدیم. بازیکنان من همه ترسیده بودند، 
پاس هاى بدى مى دادند. در نیمه تمام آنها را روى زمین نشاندم 
و من هم کنار آنها نشستم. به آنها گفتم: ما 9 امتیاز اختلاف 
با بارسلونا را کم کردیم و حالا باید اینطور قهرمانى را از دست 
دهیم؟ باید آنها را آرام مى کردم. اگر فریاد مى زدم فشار 
بیشترى بر آنها وارد مى شد. مى دانید چطور تموم شد؟ 3 بر یک 
براى ما و قهرمانى در اسپانیا! این بزرگ ترین اشتباه زندگى ام 
بود؛ برلوسکونى با من تماس گرفته بود و از فلورنتینو پرس 
خواستم اجازه دهد بروم اما در میلان 
همه کارها را اشتباه انجام دادم. 
لیگ فاجعه بار بود اما این تجربه 
چیزهاى زیادى به من آموخت. 
در نهایت کاپلو در مورد اینکه 
دوست دارد سرمربى کدام تیم در 
حال حاضر مى بود؟ افزود: 

بارسا، رئال یا بایرن. 

ایران بدون کشتى و ووشو در 
بازى هاى آسیایى چندم مى شد؟ 

ایسنا: کاروان ایران اگر بدون دو فدراسیون 
کشتى و ووشو در بازى هاى آسیایى 2022 هانگژو 
شرکت مى کرد، رتبه اى بهتر از 14 در جدول 
مدالى به دست نمى آورد. در این دوره از رقابت هاى 
بازى هاى آسیایى نیز همانند دوره گذشته، دو 
فدراسیون کشتى و ووشو عملکرد بهترى نسبت 
به سایر رشته هاى ورزشى داشتند و به نحوى 
مى توان آنها را عامل اصلى جایگاه فعلى ایران 
در جدول مدالى دانست. به عنوان مثال، این دو 
فدراسیون در بازى هاى آسیایى 2018 جاکارتا 
نیز روى هم رفته 7 طلا (کشتى 5 طلا و ووشو 2

طلا)، 4 نقره (ووشو) و 3 برنز (کشتى) را به دست 
آورده بودند. در این دوره از بازى هاى آسیایى 
فدراسیون کشتى ایران در دو بخش آزاد و فرنگى 
10 مدال (5 طلا، 4 نقره و یک برنز) را به دست 
آورد تا به همراه فدراسیون ووشو - کوراش که 12

مدال (3 طلا، 7 نقره و 2 برنز) کسب کرد، روى هم 
رفته 8 طلا، 11 نقره و 3 برنز را براى کاروان ایران 
به ارمغان بیاورند. حال که اگر مدال هاى این دو 
فدراسیون را در نظر نگیریم، آنجا است که عمق 
ماجرا و وضعیت ورزش ایران مشخص مى شود. در 
چنین شرایطى و بدون مدال هاى کشتى و ووشو، 
کاروان ایران با 5 طلا، 10 نقره و 17 برنز، پایین تر 
از کشور مالزى با 6 طلا، 8 نقره و 18 برنز، در رتبه 

14 جدول مدالى قرار مى گیرد.

منهاى فوتبال

هشتمین توپ طلا براى مسى؟ 
لیونل مسى در نظرسجى کاربران فرانس فوتبال 
برنده توپ طلا شد. به گزارش دیلى میل، لیونل 
مسى بر اساس گزارش هاى منتشرشده قرار 
است هشتمین توپ طلایش را به دست آورد و 
بر این اساس قهرمان جام جهانى به اولین بازیکنى 
تبدیل خواهد شد که هنگام دریافت توپ طلا 
خارج از اروپا بازى مى کند. هشتمین توپ طلا، 
رکورد ستاره آرژانتینى را به عنوان بیشترین 
دریافت کننده این جایزه افزایش مى دهد. ستاره 
سابق بارسلونا که در جام جهانى قطر همراه 
آلبى سلسته قهرمان شد، پیشتاز کسب توپ طلاى 
2023 در نظرسنجى  مجله فرانسوى فرانس فوتبال 
شد و کاربران این نشریه که با برگزارکنندگان 
مراسم توپ طلا همکارى دارند، مسى را بالاتر از 

هالند، برنده این جایزه انتخاب کردند.

خبـــــر

فدراسیون فوتبال براى ایجاد نسل جدید 
برنامه ریزى ندارد 

فدراسیون فوتبال ایران مشکلات زیادى براى مهیا ساختن 
بازى هاى تدارکاتى پیش رو دارد تا تیم ملى با بهترین هاى دنیا، 
بازى دوستانه داشته باشد. اما به هر حال بازى کردن بهتر از 
بازى نکردن است و با این شرایط تیم ملى خودش را تا حدودى 
آماده رقابت هاى جام ملت هاى آسیا آماده مى کند. معتقدم 
که باید به جام ملت هاى آسیا به چشم مسابقات تدارکاتى، 
تغییر رویه و پوست اندازى فوتبال مان نگاه کنیم. اما فوتبال 
ایران اینقدر نتیجه گرا شده که همیشه سعى دارد فقط نتیجه 
بگیرد و آخر سر هم نتیجه نمى گیرد. به نظرم قهرمانى در جام 
ملت ها هیچ امتیاز و آورده اى براى فوتبال مان ندارد و فقط 
یک جام به ویترین، کارنامه و رزومه براى ما باقى خواهد ماند. 
اگر تیم ملى در جام ملت هاى آسیا قهرمان هم نشود هیچ 
مشکلى ایجاد نخواهد کرد. چون سالهاست که ایران قهرمان 
آسیا نشده و هیچ اتفاق خاصى هم نیفتاده است. اگر با یک 
تیم پیر قهرمان جام ملت هاى آسیا شویم، پس چه زمانى باید 
پوست اندازى کنیم؟ در این سال ها اصلأ تغییر نسلى وجود 
نداشته است. ژاپن و کره جنوبى در بازى هاى آسیایى اکثراً با 
بازیکنان جوان خودشان شرکت کردند، اما تیم ایران با نفرات 
بالاتر از 23 سال و نفرات بزرگسال در هانگژو حضور پیدا کرد. 
فقط مى خواهند قهرمان جام ملت ها شوند و به دنبال تغییر 
نسل نیستند. در مسابقات مقدماتى جام جهانى بازیکنان مان 
میانگین سنى بیشتر از 35 سال را دارند و در نهایت با یک 
تیم پیر در جام جهانى حاضر مى شویم. لژیونرهاى بالاى 30

سال مان چطور مى توانند در جام جهانى 2026 فوتبال بازى 
کنند؟ فدراسیون فوتبال هیچ گاه براى ایجاد نسل جدید 
برنامه ریزى ندارد و فقط دنبال این هستند تا ببرند و بمانند. از 
رئیس فدراسیون تا مربى قرار است در پست هاى خود بمانند. 

اما راه رشد و پیشرفت این نیست. 

جلال چراغپور کارشناس فوتبال کشورمان 
در خصوص وضعیت تیم ملى قبل از شروع 

رقابت هاى جام ملت هاى آسیا صحبت کرد. 
نظر شما  در خصوص بازى هاى دوستانه 

اخیر تیم ملى چیست؟
 قبل از اینکه بخواهیم بازى ها را بررسى کنیم 
باید به یک مشکل اساسى تیم ملى اشاره کنیم 
که در برخى لحظات اساسى و قابل رویت است. 
اشکالاتى که سلیقه اى نیست. چه در زمان 
قلعه نویى و چه زمان کى روش و اسکوچیچ 
هم این اشکالات بود. در مرکز خط دفاعى تیم 
ملى، در جایى که دو مدافع وسط ما با یکدیگر 
براى دفع یا کنترل توپ باید هماهنگ باشند 
ما مشکل داریم. این یک اشکال نهادینه است 
که تیم ملى آن را با خود حمل مى کند. ما در 
تیم ملى 6 یا 7 بازیکن چون چشمى، حسینى، 
شجاع، کنعانى را امتحان کردیم و مشکل حل 
نشده. به نظرم این مساله در جام ملت ها هم 
براى مان مشکل ساز مى شود.  نقطه دیگر که 
براى مان مشکل است دو نیم فضا بین مدافعان 
است. دو مدافع هم پوشانى نمى کنند. در تیم 
ملى اما این کار توسط هیچکس انجام نمى شود. 
برخى تیم ها با یک هافبک دفاعى این مشکل را 
حل مى کنند. این البته مشکل کلى فوتبال براى 

بسیارى از تیم ها است.
در خصوص هافبک هاى تیم ملى چه 

نظرى دارید؟
چراغپور ادامه داد: به نظرم تیم ملى با یک 
هافبک جلو مى تواند در این زمینه مشکل را حل 
کند. این هافبک نباید از نظر فیزیکى سنگین 
و ستبر باشد. باید از نظر چابکى خصلت هاى 
ویژه داشته باشد. این پست کلید گلوگاه تیم 
ملى است و به طور کلى مثلثى شامل دو مدافع 
وسط و یک هافبک تیم ملى ضعیف ترین نقطه 
فوتبال ماست. اگر بازى پرسپولیس مقابل النصر 
و نساجى مقابل الهلال را هم نگاه مى کردید 
مى دیدید که این مثلث چقد براى ما مشکل به 
وجود آورده است. 5 گل به یک شکل دریافت 
کردیم. اینکه این حفره دغدغه تیم ملى باشد 
را نمى بینم. هیچ نگرش جدید و توجهى ویژه به 
مثلث تیم ملى دیده نشده. آنهم در منطقه اى که 

پاشنه آشیل تیم ملى است.
دیگر مشکلات تیم ملى را چگونه ارزیابى 

مى کنید؟
در پست مدافع چپ هم وضعیت خوب نیست 
و یک دهه است که مشکل داریم. چندین نفر را 
هم در این منطقه امتحان کردیم. به طور قاطع 
مى شود گفت تیم ما را اصلا آنالیز نمى کنند و از 
همان ابتدا مى گویند از سمت چپ به آنها حمله 
کنید. در بازى هاى اخیر چقدر از سمت چپ به ما 
ضربه زدند. کى روش حتى در مقاطعى مى گفت 
باید طارمى تا نزدیکى حاج صفى به عقب برگردد 
تا این ضعف پوشش داده شود. در مجموع این دو 

نکته را مشکلات اساسى تیم مان مى دانم.

محمد احمدزاده 
کارشناس فوتبال 

چراغپور: 
در پست مدافع 

چپ یک دهه است 
که مشکل داریم

شاگردان یورگن کلینزمن پس از 
پیروزى پرگل مقابل تونس این بار 
در ورزشگاه سوون سامسونگ 
برابر ویتنام قرار گرفتند و 
توانستند بردى کاملا راحت را به 
دست آورند. تیم ملى کره جنوبى 
با زدن شش گل موفق شد ویتنام 

را شکست دهد.

تیم ملى ژاپن در حالى موفق 
شد تونس را شکست دهد که 
در دقایق پایانى دروازه این 
تیم دو بار تهدید شد. پس از 
پایان بازى ، هاجیمه موریاسو 
شاگردانش را جمع کرد و بابت 
نمایش ضعیف در دقایق پایانى 

به آنها انتقاد کرد.

کادرفنى تیم ملى که در دیدار 
برابر اردن نیز یک جلسه 
تمرینى را صبح بازى برگزار 
کرده بود، روز گذشته این 
تمرین سبک را تکرار کرد و 
بازیکنان در برخى از آیتم ها 
از جمله تمرین با توپ تنیس، 
بدن هایشان را گرم کردند.

ت
شــ

س نو
عک

﹏﹎ ︩         ︑﹢پ ︑﹠﹫︦  ︫ 

انتظارى: از دست دادن آل کثیر و عبدى اشتباهى بزرگ بود

رشیدى: مشکلات امروز استقلال به خاطر مدیریت نادرست پول ها در فصل گذشته است 

پیشکسوت باشگاه پرسپولیس تأکید 
کرد، هواداران در مقطع فعلى نباید انتظار 
بازى زیبا از این تیم داشته باشند. سهراب 
انتظارى در گفت وگو با تسنیم، درباره 
تفاقات چند روز اخیر و چالش یحیى  ا
گل محمدى با مدیران باشگاه پرسپولیس 
گذشته  سال  چند  در  تیم  این  گفت: 
افتخارات زیادى را کسب کرد و یحیى 
گل محمدى هم بدون شک جزو بهترین 
مربیان تاریخ پرسپولیس است که هنوز هم 
فرصت دارد افتخاراتش را در این باشگاه 
بیشتر کند. یحیى چیز اضافه اى از باشگاه 
نمى خواهد، این تیم بهترین نتایج را گرفته 
است و طبیعتاً باید پاداش ها و حق و حقوق 
بازیکنان و کادر فنى پرداخت شود. باشگاه 

هم اخیراً اعلام کرد که قرار است این کار 
انجام شود و امیدوارم این مسائل در نهایت 
ختم به خیر شود. در حال حاضر تیم به 
آرامش نیاز دارد و امیدوارم باشگاه هم به 
دغدغه هاى بازیکنان و کادر فنى رسیدگى 

کند. 
وى در ادامه در مورد وضعیت پرسپولیس 
و کسب دو برد پیاپى برابر الدحیل و گل گهر 
اظهار داشت: باید به غیرت بازیکنان درود 
بفرستیم، چون پرسپولیس در حالى که از 
شرایط بازى رسمى دور بود در دو تورنمنت 
مهم بردهاى تأثیرگذارى را به دست آورد. 
من معتقدم با این برنامه ریزى که براى 
بازى هاى لیگ برتر مى بینیم و مشکلاتى 
که ورزشگاه هاى ایران دارند، در این مقطع 

نباید انتظار بازى زیبا از پرسپولیس داشته 
باشیم و فقط گرفتن سه امتیاز مهم است. 
مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس 
همچنین خاطرنشان کرد: با این نحوه اى 
که لیگ را برگزار مى کنند بهتر است که 
فوتبال تعطیل شود، چون در هیچ کشورى 
نمى بینید که با این سبک لیگ شان برگزار 
شود. متأسفانه فوتبال به ناکجا آباد رفته 
است و در حال پسرفت هستیم، شما ببینید 
کشورهاى آسیایى چطور لیگ خود را برگزار 
مى کنند و ما چه کار مى کنیم. انتظارى با 
اشاره به مصدومیت یاسین سلمانى تأکید 
کرد: متأسفانه پرسپولیس یک سرمایه 
ملى را تا آخر فصل از دست داد و این واقعاً 
ناراحت کننده است. شما دیدید که حضور 

در بازى هاى آسیایى هیچ دستاوردى براى 
فوتبال ما نداشت و رضا عنایتى هم قربانى 
شد. واقعاً یک فوتبالیست چقدر توان دارد 
که بتواند در دو تورنمنت مهم از شرق آسیا 
به غرب آسیا برود و در آخر هم دیدید به 
دلیل خستگى و همچنین زمین بى کیفیت 
مصدوم شد. وى راجع به مشکلاتى که 
پرسپولیس در خط حمله دارد، گفت: 
پرسپولیس از همان شروع فصل در خط 
حمله با مشکل کمبود بازیکن روبه رو بود 
و من معتقدم که از دست دادن عیسى 
آل کثیر و مهدى عبدى یک اشتباه بزرگ از 
سوى باشگاه و کادر فنى بود. پرسپولیس به 
راحتى دو بازیکن باکیفیت را در خط حمله 

از دست دادیم. 

منصور رشیدى پیشکسوت تیم فوتبال استقلال گفت: 
مشکلات امروز به خاطر این است که فصل گذشته مدیریت 

درستى نشد و به فکر آینده نبودند.
   شرایط فعلى استقلال

منصور رشیدى در گفت وگو با فارس، در خصوص شرایط فعلى 
استقلال، اظهار داشت: از نظر مالى همچنان مشکلاتى وجود 
دارد اما اینکه اتحاد خوبى شکل گرفته و تیم از نظر مدیریتى 
سروسامان پیدا کرده، اتفاق خوبى است. با آشتى کنانى که 
صورت گرفت، هماهنگى خوبى به وجود آمد و تیم روحیه 
دوباره اى پیدا کرد. وى در مورد اینکه به خاطر قراردادهایى که در 
تابستان فصل گذشته بسته شد، اکنون باشگاه براى رعایت سقف 
قرارداد دچار مشکلى جدى شده و قرار است براى ثبت قرارداد 
چند بازیکن از جمله بلانکو، بازیکنان دوباره از قراردادهایشان 
کم کنند، گفت: صددرصد همینطور است. تمام مشکلات ما به 

خاطر مدیریت هاى گذشته است که الان استقلال 
از نظر سقف بودجه دچار مشکل شده، در آن 

زمان مدیریت درستى نبوده که به 
فکر آینده و تیم باشند. اگر همان 

موقع اگر پول هاى میلیاردى، درست خرج مى شد، الان این همه 
مشکلات وجود نداشت، اینطور بدهى خارجى ایجاد نمى شد، تیم 
به آسیا مى رفت، مى توانستند به راحتى بازیکن خارجى خوب 

جذب و تیم را به موقع تقویت کنند.
  خطیر 

رشیدى تصریح کرد: شاید على خطیر به آن صورت تجربه 
مدیرعاملى نداشته باشد اما جوانى فعال است و مى خواهد کار 
انجام بدهد. امیدواریم با وجود این مشکلات و حداقل ها بتواند 
سال خوبى را براى استقلال رقم بزند. اینکه بازیکنان با کم کردن 
قراردادهاى شان به باشگاه کمک کنند، مساله اى است که در 
اروپا هم اتفاق مى افتد. در باشگاه بارسلونا هم سقف 
قراردادها بالا رفته بود. با بازیکنان صحبت کردند 
تا از قراردادهاى شان کم کنند. این اتفاق بدى 
نیست. نمى دانم به چه صورت مى خواهند کم 
کنند تا قرارداد بازیکنان جدید ثبت شود اما 
در مجموع اینکه بازیکن جدید اضافه و تیم 

تقویت شود به نفع همه تیم است.
  بازى با هوادار 

پیشکسوت استقلال در خصوص بازى این هفته مقابل هوادار 
که در واقع شروع مجددى دوباره پس از تعطیلات طولانى لیگ 
است، گفت: متاسفانه مدیریت برگزارى مسابقات ضعیف است. 
بازى ها به خاطر حضور چند بازیکن از چند تیم به طور کلى و 
طولانى تعطیل مى شوند که این به ضرر همه تیم ها به خصوص 
تیم هایى که نفراتى در تیم ملى دارند، است. هیچ بازى در لیگ 

راحت نیست. 
تیم هاى دیگر در زمین 90 دقیقه مى دوند و براى تیم هایى 
که در رده بالاى جدول حضور دارند، مشکل ساز مى شوند. 
وى افزود: به همین خاطر تیمى مانند استقلال باید تلاش 
بیشترى داشته باشد تا بتواند در پایان مسابقه نتیجه خوبى 
بگیرد. حضور هواداران در این مسابقه مى تواند روحیه بازیکنان 
استقلال را دوچندان کند. ان شاا... به خواهران و دختران ما که 
در ورزشگاه حاضر مى شوند خوش بگذرد و با یک پیروزى خوب، 
خوشحالى شان بیشتر شود. با وجود این شرایط و مشکلات 
موجود، استقلال در 5 بازى خودش عملکرد خوبى داشته و 
نکونام نمره قبولى گرفته است. ان شاا... با ترمیم تیم، امسال 

استقلال نتیجه خوبى بگیرد.

 آرمان ملى:  با اعتراض نامزدهاى ریاست فدراسیون 
کشتى و با راى دادگاه اولیه، انتخابات این فدراسیون ابطال 

شد. 
پیش از مجمع 

سخنگوى فدراسیون کشتى گفت: به طور قطع انتخابات 
فدراسیون کشتى روز پنجشنبه 22 تیرماه و در موعد 
مقرر برگزار خواهد شد. محمد ابراهیم امامى روز 19 تیر  
در گفت وگو با ایرنا اظهار کرد: ملاك عمل فدراسیون 
نتخاباتى، اساسنامه اى  کشتى براى برگزارى مجمع ا
است که در سال 1396 در زمان فدراسیون قبلى به تایید 
اتحادیه جهانى کشتى و به طبع آن کمیته بین المللى 
المپیک رسید. این اساسنامه که مورد تایید وزارت ورزش 
و کمیته ملى المپیک نیز قرار گرفته، براساس اصول 
ورزشى و رعایت منشور المپیک به عنوان یک چارچوب 
حقوقى و مشتمل بر 23 ماده لازم الاجرا است. براى مثال 
مبناى این اساس نامه تنها روساى هیأت هاى استانى 
است که با راى اعضاى مجمع انتخاب شده اند و در مجمع 
انتخابات حق راى دارند. هیأت هایى که با سرپرست اداره 
مى شوند نمى توانند در مجمع راى بدهند. این موضوع را 
به هیأت هاى کشتى که با سرپرست اداره مى شوند، اعلام 
کردیم. وى ادامه داد: نامزدها در ابتدا 15 نفر بودند که 6

نفر آن ها در مرحله بررسى صلاحیت مدیریتى از سوى 
کمیته تطبیق تایید نشدند. هم اینک 9 نفر باقى ماندند 
و براى بررسى نهادهاى نظارتى معرفى شدند. اسامى 
نهایى نفرات واجد شرایط جهت حضور در انتخابات به 
زودى از سوى مراجع تصمیم گیرنده اعلام خواهد شد. 
امامى در پاسخ به این سوال که چه کسانى در نهایت در 
این انتخابات حضور مى یابند؟ گفت: در مجمع انتخاباتى 
فدراسیون کشتى بیش از 40 نفر شامل نمایندگان تربیت 
بدنى نیروهاى مسلح، دانشگاه ها، دانش آموزى، کارگرى، 
نمایندگان مربیان، داوران، ورزشکاران و نماینده کمیته 
ملى المپیک حق راى دارند. سخنگوى فدراسیون کشتى 
تاکید کرد: طبق اساسنامه، اتحادیه جهانى کشتى نیز 
منتظر برگزارى انتخابات در تاریخ مقرر است. وى همچنین 
در پاسخ به این سوال که تکلیف نماینده کمیته ها از جمله 
کمیته ورزشکاران و داوران در این انتخابات به چه نحوى 

است خاطرنشان کرد: در تبصره یک ماده پنج اساسنامه، 
صراحتا اعلام شده است که ملاك اصلى انتخاب نمایندگان 
ورزشکاران، داوران و مربیان، بالاترین عنوان قهرمانى یا 

رده کسب شده است.
  برگزارى مجمع 

مجمع انتخاباتى ریاست فدراسیون کشتى صبح روز 22
تیرماه سال 1402 و به ریاست محمد پولادگر معاون توسه 
ورزش قهرمانى و حرفه اى وزارت ورزش و جوانان برگزار شد 
و در پایان علیرضا دبیر با راى اعضا مجمع براى چهار سال 
دیگر دوباره رئیس فدراسیون کشتى باقى ماند. در ابتداى 
مجمع ابراهیم مهربان دبیر انتخابات فدراسیون کشتى از 
انصراف رسمى جمشید خیرآبادى و مصطفى میرزایى خبر 
داد. عباس جدیدى نسبت به این بند اعتراض داشت و در 
ادامه زمانى که کاندیدا براى صحبت کردن به جایگاه دعوت 
شدند، نسبت به اینکه چرا ابتدا اسم او اعلام شده، اعتراض 
کرد. نام جدیدى بعد از حمید بنى تمیم اعلام شد که در 
مجمع حضور نداشت. اعضاى حاضر در این مجمع 38 نفر 
بودند که در پایان راى گیرى و از میان 38 راى ماخوذه 
علیرضا دبیر با 38 رأى رئیس فدراسیون کشتى شد. یک 
راى سفید بود. با این حساب علیرضا دبیر براى 4 سال دیگر 

رئیس فدراسیون کشتى ماند.
راى دادگاه 

پس از برگزارى انتخابات، عبدا... عزیزى، عباس جدیدى، 
حمید بنى تمیم، حمید سیفى و بهمن صفرى ضمن شکایت 
از فدراسیون کشتى و وزارت ورزش به دادگاه، خواستار 
ابطال انتخابات شدند که در نهایت شعبه 90 دادگاه عمومى 
مجتمع قضایى صدر در تاریخ 23 مهر 1402 راى به ابطال 
انتخابات داده است. در بخشى از راى شعبه 90 دادگاه 
عمومى مجتمع قضایى شهید صدر تهران آمده است: به 
نتخابات و مجمع  خواسته صدور حکم مبنى بر ابطال ا
نتخابات فدراسیون کشتى جمهورى اسلامى  عمومى ا
ایران، الزام خواندگان به اجرا و برگزارى انتخابات ریاست 
فدراسیون کشتى وقف مصوبه هیات وزیران در خصوص 
اساسنامه فدراسیون هاى ورزشى آماتورى جمهورى 
اسلامى ایران، در جریان برگزارى انتخابات فدراسیون 
کشتى مورخ 22 تیر 1402، مواد 4، 10،12،13،14 و 26

اساسنامه فدراسیون که ناظر بر رعایت مواعید قانونى، 
ثبت نام و احراز صلاحیت نامزدها، عضویات اعضاى مجمع 
عمومى مى باشد، نقض گردیده و حقوق اساسى و شهروندى 
نامزدها در اعلام برنامه ها، اعلام نتایج و رسیدگى به اعتراض 
نامزدها رعایت نگردیده است. با عنایت به محتویات پرونده 
و مفاد مستندات ابرازى و توجه ها به اینکه خوانده ردیف 
اول با وصف ابلاغ واقعى و استحضار از وقت رسیدگى در 
جلسه دادرسى حضور نیافته و نسبت به اصل دعوى و 
مستندات ابرازى ایراد و دفاعى معمول نداشته و دلیلى 
بر حسن جریان انتخابات فدراسیون کشتى ارائه ننموده، 
علیهذا دادگاه ضمن پذیرش دعوى خواهان ها، مستندا به 
ماده 198 قانون آیین دادرسى مدنى و با رعایت اساسنامه 
فدراسیون هاى ورزشى مصوب 1400 حکم بر ابطال مجمع 
عمومى انتخاباتى و انتخابات فدراسیون کشتى ایران مورخ 
22 تیر 1402 صادر و اعلام مى نماید در خصوص خواسته 
الزام خواندگان به برگزارى انتخابات ریاست فدراسیون 
کشتى وفق مصوب هیات وزیران، دادگاه خواسته اخیر را 
غیر ترافعى دانسته مستندا به ماده 2 قانون آیین دادرسى 
مدنى، قرار عدم استماع دعوى صادر و اعلام مى نماید راى 
صادره حضورى است و ظرف مدت 20 روز از تاریخ ابلاغ 

قابل تجدیدنظر خواهى مى باشد.
عباس جدیدى در گفت وگو با فارس، در خصوص 
اعتراضى که به انتخابات فدراسیون کشتى داشت و ابطال 
آن، عنوان کرد: وزارت ورزش در زمان آقاى سجادى مجمع 
انتخاباتى فدراسیون کشتى را غیرقانونى برگزار کرد این 
کاملاً روشن بود. پیشکسوت کشتى کشورمان درباره اینکه 
وى و چند نامزد دیگر به اساسنامه معترض بودند، تصریح 
کرد: بله همان موقع انتخابات چند فدراسیون با اساسنامه 
سال 1400 برگزار شد در حالى که انتخابات فدراسیون 
کشتى را با اساسنامه باطل شده سال 96 برگزار کردند. 
آن زمان به هر درى زدیم به در بسته خوردیم. جدیدى 
ادامه داد: به نظر من انتخابات فدراسیون کشتى تحت فشار 
سیاسى هدایت شده جلو مى رفت. ما هم تنها حربه اى که 
داشتیم قانون بود به همین دلیل دادخواست دادیم و در 
این دادخواست همه چیز را مطرح کردیم که قاضى راى به 

ابطال انتخابات فدراسیون کشتى داد.

a r m a n m e l i . i r

️ د︋﹫︣!  ︨︀و ر 

دوباره اى پیدا کرد. وى در مورد اینکه به خاطر قراردادهایى که در 
تابستان فصل گذشته بسته شد، اکنون باشگاه براى رعایت سقف 
قرارداد دچار مشکلى جدى شده و قرار است براى ثبت قرارداد 
چند بازیکن از جمله بلانکو، بازیکنان دوباره از قراردادهایشان 
کم کنند، گفت: صددرصد همینطور است. تمام مشکلات ما به 

خاطر مدیریت هاى گذشته است که الان استقلال 
از نظر سقف بودجه دچار مشکل شده، در آن 

زمان مدیریت درستى نبوده که به 
فکر آینده و تیم باشند. اگر همان 

قراردادهاى شان به باشگاه کمک کنند، مساله اى است که در 
اروپا هم اتفاق مى افتد. در باشگاه بارسلونا هم سقف 
قراردادها بالا رفته بود. با بازیکنان صحبت کردند 
تا از قراردادهاى شان کم کنند. این اتفاق بدى 
نیست. نمى دانم به چه صورت مى خواهند کم 
کنند تا قرارداد بازیکنان جدید ثبت شود اما 
در مجموع اینکه بازیکن جدید اضافه و تیم 

تقویت شود به نفع همه تیم است.
بازى با هوادار   بازى با هوادار بازى با هوادار 

خواستم اجازه دهد بروم اما در میلان 
همه کارها را اشتباه انجام دادم. 
لیگ فاجعه بار بود اما این تجربه 
چیزهاى زیادى به من آموخت. 
در نهایت کاپلو در مورد اینکه 
دوست دارد سرمربى کدام تیم در 
حال حاضر مى بود؟ افزود: 

بارسا، رئال یا بایرن. 


